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CEO Elrond: Este doar o problema de timp pâna când capitalizarea companiei va

depasi PIB-ul României

Capitalizarea de piata a Elrond, companie din industria crypto, va depasi PIB-ul României si este doar o

chestiune de timp pâna când se va întâmpla asta, a afirmat Beniamin Mincu, CEO Elrond, potrivit unui

comunicat remis, joi, AGERPRES.

 

"În perioada urmatoare vom ajunge într-un punct în care statele natiune vor fi depasite de ecosistemele digitale.

Implicatiile economice ale acestor "network states" vor fi atât de mari încât vor permite mai multor oameni, din

mai multe parti ale lumii, sa traiasca mai bine si mai creativ. Aceste forme noi de organizare economica si sociala

vor întrece în influenta structurile statelor natiune si asta pentru ca vor permite îndeplinirea unor scopuri care

aliniaza interesele unui grup mult mai mare de persoane, indiferent de cetatenie, limba, religie sau rezidenta. Spre

exemplu, sunt convins ca Elrond, din punct de vedere al capitalizarii de piata, va depasi PIB-ul României. Este

doar o problema de timp pâna ce acest lucru se va întâmpla", a afirmat Beniamin Mincu în cadrul Conferintei "The

Stakeborg Talks".

 

Maiar, portofelul digital dezvoltat de Elrond, are capacitatea de a grabi procesul de adoptie a industriei crypto în

rândul primului miliard de oameni, sustine Mincu.

 

"Diferenta dintre Elrond si alte arhitecturi este ca noi întelegem ca acesta nu este un "zero sum game". În loc sa ne

luptam cu Bitcoin si Ethereum si sa pierdem toata energia în acest scop, întelegem de fapt ca întreaga piata se

poate schimba când exista o aplicatie precum Maiar, care abstractizeaza complexitatea blockchainului pentru a

putea permite unui prim miliard de oameni sa interactioneze cu aceasta tehnologie. Adoptia se va întâmpla dupa

tiparul trecerii de la dial-up la broadband. Internetul nu ar fi astazi aici daca nu am fi avut aceasta mutatie de

paradigma din zona de UX care creeaza implicit o piata noua. În blockchain, aceasta mutatie nu s-a produs înca,"

adauga Beniamin Mincu.

 

Pentru a grabi adoptia la scara larga a tehnologiei blockchain, fondatorul Elrond este de parere ca primele proiecte

care trebuie sa penetreze piata sunt cele cu utilitate imediata si usor de înteles de catre majoritatea actorilor

relevanti din piata.

 

"Noi ne concentram pe a identifica cele mai eficiente metode prin care vom vedea tehnologia blockchain pusa în

aplicare. În zona financiara de exemplu, aceasta tehnologie înca nu a reusit sa construiasca o noua retea de plati

care sa rezolve o problema reala pentru comercianti si consumatori, însa Elrond lucreaza activ în aceasta directie.

Mergând un pas mai departe, catre zona de e-money, cred ca ideea de a avea o moneda virtuala reglementata, care

reuseste sa pastreze paritatea cu dolarul, va grabi adoptia tehnologiei blockchain. Daca pâna de curând lipseau

anumite componente din tot acest puzzle, în prezent cred ca este o perioada optima pentru aparitia unui astfel de

proiect, iar Elrond lucreaza nu la unul, ci la doua proiecte de monede virtuale de tip stablecoin", anunta Beniamin

Mincu. 
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